

256. 農工銀行債券發行高、償還高及年末現在高 (單位千圓)

Table with columns for year, previous year increase, this year issue, total, this year repayment, and year-end balance. Includes sub-section for '全國' (National).

257. 農工銀行年賦償

Table showing annual repayment by year and category (Public Group, Agriculture).

258. 農工銀行年賦償還貸付金抵當信用貸別 (全國)

Table showing annual repayment of loans by collateral type (Total, Credit).

259. 農工銀行定期償還貸付金年限別 (單位千圓)

Table showing annual repayment of term loans by maturity period (1 year, 2 years, etc.).

260. 農工銀行貸付金及割引手形 (單位千圓)

Table showing loan disbursements and discountable instruments, categorized by type (General, Term, etc.).

還貸付金 (單位千圓)

Table showing loan repayments by industry type (Agriculture, Industry, etc.).

261. 農工銀行定期償還貸付金業態別 (單位千圓)

Table showing annual repayment of term loans by industry type (Public Group, Agriculture, etc.).

262. 農工銀行定期貸付金抵當貸、信用貸別

Table showing annual disbursement of term loans by collateral type (Credit, Credit).

263. 農工銀行短期貸付金業態別 (單位千圓)

Table showing annual disbursement of short-term loans by industry type (Agriculture, Industry, etc.).